

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: FIRST INSURANCE Date: 21-11-2021 03:05:11 PM Subject: Board of Directors Meeting</p>	<p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الأولى للتأمين التاريخ: 2021-11-21 03:05:11 PM الموضوع: إجتماع مجلس الادارة</p>
<p>The Board of Directors of the First Insurance Company decided in its meeting No. 6/2021 dated 11/18/2021 to recommend to the Extraordinary General Assembly to approve the sale of the subsidiary company (Baden Trade and Investment Company) wholly owned (100%) to the First Insurance Company. You will be provided with the date of the extraordinary general assembly meeting once the necessary approvals are taken.</p>	<p>قرر مجلس إدارة الشركة الأولى للتأمين في اجتماعه رقم 6/2021 تاريخ 2021/11/18 التوصية الى الهيئة العامة غير العادي بالموافقة على بيع الشركة التابعة (شركة بادن للتجارة والاستثمار) المملوكة بالكامل (100%) للشركة الأولى للتأمين. وسوف يتم تزويدكم بموعد الاجتماع الهيئة العامة غير العادي حال أخذ الموافقات اللازمة.</p>
<p>21-11-2021</p>	<p>21-11-2021</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Mayssa Tellawi</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Mayssa Tellawi</p>